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Saker
1. Gjennomgang av mattefrokost (som ble gjennomført 9. mars). Det ble et fint oppmøte, på ca. 50–60 personer,

men det ble kommentert at man burde planlegge litt bedre neste gang man arrangerer mattefrokost. Videre
ble det kjøpt for mye kaffe. Det ble også kommentert at det var bra med Tom & Jerry-kjeks.

2. Gjennomgang av bedriftspresentasjon med BEKK (som ble gjennomført 15. mars). Det var totalt 45 personer
som møtte opp, et antall både vi og BEKK var fornøyde med. BEKK virket fornøyde med gjennomføringen
og opplegget. Når det gjelder mat, var det en passende mengde pizza, men det kunne muligens bestilles en
eller to flere. En forbedring til senere arrangementer er at man bør spørre om de som kommer har spesielle
ønsker med hensyn på mat, for eksempel allergier eller et ønske om vegetariansk mat.

3. Fremtidige arrangementer

(a) PopMat: Jonathan Feinberg har sagt seg villig til å holde et foredrag, enten tirsdag 25. april eller tirsdag
2. mai. Simon skal bestemme endelig dato.

(b) Bedriftspresentasjon med SSB: Presentasjonen skal foregå 29. mars, og SSB vil snakke mest om seg selv,
men kanskje med faglig innhold der. Vi prøver å få kontakt med noen på SV-fakultetet som vil hjelpe
oss å nå de som vil være interessert i en slik presentasjon.

(c) Mattefrokost: Vi vil holde en mattefrokost til i løpet av semesteret, som blir i begynnelsen av mai.

4. Møter siden sist

(a) Studieutvalget: Det ble gått gjennom undervisningsfordeling for høstsemesteret. Diverse emner ble
opprettet, lagt ned eller flyttet (til et annet semester). Digital eksamen ble diskutert, særlig om det
kunne være mulig å personalisere en eksamen, ved å reagere på hvordan studenten har besvart eksamen.

(b) Dialogmøte: Dette var et møte mellom instituttet og fakultetet, men det var lite som var særlig relevant
for oss, men det er verdt å nevne at Ranestad refererte fra våre emneevalueringsrapporter.

(c) FULF: Lesesalsplasser ble diskutert her, og skulle tas videre. Det ble snakket om hvordan man kunne gå
videre dersom man ikke ble hørt av instituttet, noe som er mindre relevant for oss. RealKarriere ble også
tatt opp, men det var ingen som hadde en god løsning på problemet.

(d) MNSU: Det ble oppfordret til at vi i Matematisk fagutvalg skulle delta på arrangementer arrangert
av MNSU, særlig arrangementet Fangene på fortet 29. mars. Dette med digitale kompendier ble også
diskutert igjen. Våre lesesalsplasser hadde blitt tatt opp på et møte i fakultetet, som skulle høre med
Matematisk institutt om hva som var blitt gjort.



(e) Bachelorråd: IFI ønsket å ha en observatør på møter i rådet. Ranestad hadde en del statistikk som han
delte. Studenter bruker mer tid på forelesning og oppgaver enn de gjør på gruppetimer og plenumsregning.
Studenter ved MAMI var generelt fornøyde og normale, mens studenter ved MAEC mente det var litt
lite trivsel, og brukte litt mindre tid på studiene. Det er et stort frafall av studenter. Ved MAMI faller
en tredjedel av studentene av i løpet av det første året, og kun en tredjedel fullfører sin bachelorgrad
innen fire år. MAEC var noe dårligere enn dette igjen. Ranestad lurte på hvilke grunner det var til
et slikt høyt frafall. Det var diskusjon om programrådgivere, personer som skulle hjelpe med å bedre
programmene, og hvem man skulle ansette for dette.

5. Neste MFU-møte blir torsdag 30. mars.

Eventuelt
Deling av innhold Vår holdning er at man kun deler annonseringer (via særlig Facebook) som er særdeles

rettet mot realfag- eller matematikkstudenter.

Fangene på fortet Dette vil kræsje med bedriftspresentasjonen til SSB, så det anbefales heller å gå på den.

Jenteinitiativ Det var et ønske om å lage et nettverk for jenter ved instituttet. Dersom dette høres interessant
ut ble man oppfordret til å ta kontakt med Biljana.


